
 

       

Lint, 31 januari 2017. 

 

 
Beste bestuursleden, 
 
Hierbij het beknopt verslag van de vergadering van 30 januari 2017, gehouden te 2547 Lint, raadszaal 
gemeentehuis te Lint 
 
Aanwezig: Alice Bruno, schepen sport, Hans Verreyt, Schepen milieu, Koen Laurent, deskundige 
Milieu, André Roose, voorzitter Visclub Lint vzw, Karl Sleeckx, secretaris en Luc Op de Beeck, 
bestuurslid. 
 
Onderwerp: toekomstvisie van de gemeente met betrekking tot de parkvijvers en de visclub Lint vzw. 
 
Naar aanleiding van ons schrijven aan de gemeente in verband met de toelating tot het organiseren 
van ons criterium 2017 en de geplande werken in het park (najaar 2017), ontvingen we een 
uitnodiging tot een gesprek met de gemeente. 
De gemeente verleent ons toestemming om het jaarlijks criterium te houden (schrijven gemeente van 
15/12/2016), maar er zijn een aantal extra bepalingen op voorgaande jaren. 
 - Het zou mogelijk kunnen zijn dat, en dit vooral ter hoogte van de oever aan de Oranjerie, er  
   een beperking komt voor het aantal (vis)plaatsen. 
 - Er ook andere beperkingen zouden kunnen zijn in functie van het ruimen van de parkvijver. 
 
Op uitnodiging van Koen Laurent is er dan ook een gesprek geweest tussen beide partijen; 
vertegenwoordigt zoals opgesomd en dit op maandagavond 30 januari in het gemeentehuis. 
 
Volgens de gemeente is het dringende nodig om een aantal fundamentele acties te ondernemen naar 
waterkwaliteit, visbezetting, slibruiming en algemeen onderhoud van de vijvers. 
Men zal beroep doen op professionelen, zowel qua ontwerp als qua ruiming en her-aanleg en 
rekening houdend met de adviezen van Onroerend erfgoed. 
Het compromis is een natuurvijver met hengelsport mogelijkheden en waar de club zich zal moeten 
houden aan een aantal duidelijke afspraken. (niet voeren, zitplaatsen beperking,…) 
 
Volgens de gemeente zou er ook geen mogelijkheid meer zijn om te vissen op de vijvers buiten de 
toegelaten criterium data. Er worden met andere woorden ook geen visvergunningen meer 
uitgeschreven. 
 
Er wordt ook gevraagd aan de club om het ledenaantal (vissende leden) te beperken en zeker niet 
explosief te groeien. 
 
Gezien de vijver wordt geruimd en heraangelegd binnen de beperkingen van het onroerend erfgoed, 
zal er ook geen visuitzetting gebeuren in 2017. 
 
De vijver zal mechanisch en niet biologisch (bacteriën) worden geruimd. 
 
Naar mate het najaar nadert zullen we opnieuw gevraagd worden door de gemeente om verder inzicht 
te krijgen in de planning, ontwerp en uitwerking van de nieuwe situatie. 
 
De zitbanken ter hoogte van de oranjerie zullen voorlopig niet terug geplaatst worden en we zullen 
opzoek moeten gaan naar een alternatieve zitplaats; best in samenspraak met de gemeente.  
We zullen ook zelf moeten voorzien in stoelen, tafel, … 
 
Wat betreft onze retributie was de gemeente nog niet zeker wat ze hiermee zouden doen en het moet 
waarschijnlijk even besproken worden in de gemeenteraad. Men houdt ons op de hoogte. 
 



Wat betreft het bezoek van Lith op 16 september 2017 zullen we ook bericht krijgen van de gemeente 
of we kunnen beschikken over de ganse vijver, of er dan al beperkingen zullen zijn. Men belooft voor 
mei een antwoord te formuleren. 
 
 
 
 
 
Einde verslag. 
 
Groeten, 
 
Karl 

 


